
 

Raadsvragen – Schilderswijk klimaatneutraal 

 

 

Donderdag 17 september werd de gemeente Woerden geïnformeerd dat de aangevraagde subsidie 

van vijf miljoen euro voor het gasloos maken van het Schilderskwartier niet wordt toegekend. 

Volgens eerdere berekeningen is er zo’n twintig miljoen euro nodig om de onrendabele top voor de 

inwoners van het Schilderskwartier te dekken. Het mislopen van deze subsidie is dus een enorme 

tegenvaller voor de klimaatneutrale ambities van onze gemeente en vooral voor de inwoners van de 

wijk die de kans mislopen om financieel aantrekkelijk hun eigen woning kwalitatief te verbeteren. 

Het is extra zuur omdat Woerden zo’n goede uitgangspositie leek te hebben voor het verkrijgen van 

deze subsidie. De vraag is hoe dit heeft kunnen gebeuren. Daarom heeft de fractie van Progressief 

Woerden de volgende vragen aan het college: 

 

1. Wat doet het mislopen van deze subsidie voor de ambitie van dit college om te blijven 

voldoen aan de opdracht van de raad om in 2030 klimaatneutraal te worden? 

2. Heeft Woerden zich door subsidiespecialisten laten helpen in het opstellen van de 

subsidieaanvraag? 

3. Op welke criteria zijn de subsidieaanvragen van diverse gemeenten beoordeeld? 

4. Hoe scoorde Woerden op de verschillende selectiecriteria? 

5. Heeft het college er alles aan gedaan om een subsidieaanvraag in te dienen die zo 

kansrijk mogelijk was? 

6. Hoe gaat het college het ontstane gat in de begroting op het programma duurzaamheid 

dekken?  

7. Hoe gaat het college nu zorgen voor een ‘woonlastenneutrale’ transitie in het 

Schilderskwartier voor 2030? 


